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A Váci SzC Petzelt József Technikum és Szakképző Iskola Ökoiskola 

Munkaközössége (továbbiakban Munkaközösség) beszámolója a jelzett 

időszakban végzett feladatokról. 

 

A Munkaközösség vezetőjének az évkezdő munkaközösségi értekezleten Szandi-

Varga Péter lett megválasztva. 

A félév során elért eredmények, megvalósult feladatok felsorolása: 

- Szeptember 18-19-én a Magyar Környezeti Nevelési Egyesület Országos 

Találkozóját Szentendrén tartotta. Ennek szakmai, tartalmi szervezésében 

iskolánk nagyban kivette részét. A vendéglátást a szakmai munkaközösség 

szervezte, a szakmai program helyszínének iskolánk adott helyet, a 

kultúrális programokat a mi intézményünk biztosította. A lebonyolításban 

közösségi szolgálat keretein belül a diákok segédkeztek.   

 

- Szeptember 20-án a M1 csatorna Planet21 műsora készített iskolánkban 

rövidfilmet a Zöld Föld fenntarthatósági tankönyvvel kapcsolatban. 

 

- A tankönyvet iskolánkban több osztályban is használják kollégák. 

 

https://mediaklikk.hu/video/planet-21-2021-09-27-i-adas/ 

   

- Szeptember a Kossuth Rádióban volt egy élő kapcsolás, szintén a Zöld Föld 

tankönyv, illetve a fenntarthatóság és szakképzés kapcsolta témában.  

 

- Szintén szeptemberben az Ozone Tv is iskolánkban forgatott.  

 

https://ozonetv.hu/teljes-adasok/2021/10/24/eszak-del-klimavalsag-vs-

klimahiszti/650    

 

-  
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- Egy a természettel kiálltás megtekintése. 

 

- Heroes of the Future - A Jövő Hősei élményprogram a fenntarthatóságról 

pályázatra sikerrel küldünk anyagot, mely kapcsán több osztály is részt 

vehetett a programon.  

 

- Október 13-án a Szentendre Tv forgatott iskolánkban.  

 

https://www.szentendre.media.hu/tv-szentendre/videok/szentendre-

ma/szentendre-ma-tv-szentendre-2021-10-27   

 

- Október 14-én tartották a „Fenntarthatósági Konferencia a fenntarthatósági 

témahét kapcsán” című zártkörű rendezvényt, ahol iskolánk is meghívott 

volt.  

 

- November 10-én megtartottuk az első Szentendrei Kompetencia Kávézó és 

Pedagógiai Műhely elnevezésű összejövetelünket, mellyel célunk iskolánk 

pozitív hírének minél szélesebb körű terjesztése Szentendre pedagógus 

társadalma körében.  

 

Első műhelybeszélgetésünk meghívott előadója Matolcsy Miklós a 

PontVelem Nonprofit Kft ügyvezető igazgatója volt, témája a 

Fenntarthatósági Témahét múltja, jelene, jövője és a Zöld Föld című 

fenntarthatósági tankönyv. 5 intézményből 14 fő volt jelen. 

Második meghívottunk Jármi Éva az ELTE-PPK adjunktusa és a körüljárt 

téma a kortárs iskolai bántalmazás és az ENABLE antibullying program. 

10 intézményből  16 fő volt jelen.  

Harmadik előadójának dr. Simich Rita a Nemzeti Népegészségügyi 

Központból lett felkérve, és az „Egészségügyi ellátórendszer szakmai 

módszertani fejlesztése” c. projekt Népegészségügyi ellátórendszer és 

szolgáltatások fejlesztése alprojekt Egészségtudatosság fejlesztése 7 - 18 

éves korosztály részére elnevezésű program keretében kidolgozott igen  

https://www.szentendre.media.hu/tv-szentendre/videok/szentendre-ma/szentendre-ma-tv-szentendre-2021-10-27
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remek oktatási anyagokat terveztük bemutatni, de sajnos ez az előadás 

elhalasztásra került.  

 

- A szakmai munkaközösség jóvoltából a karácsonyi dolgozói ünnepi 

ebédnél kiemelten lett figyelve a terítéknél a fenntarthatóságra. Nem voltak 

egyszer használatos eszközök.  

 

 

- Tervben volt az iskolai tankonyhán és a környékbeli háztartásokban 

keletkező elhasznált sütőolaj szervezett gyűjtésének és elszállításának 

kialakítása, de sajnos ez a kezdeményezés nem valósult meg. 

 

 

 

2021. 01. 24. 

 

Szandi-Varga Péter 

m.k.v.  


